
 
 

Amendment No. 2 
QUESTIONS AND ANSWERS REPORT-3 

 

To: 
 
From:  
 
Subject:  
 
Reference: 
 
Date:        19-5-2022 
  

Bidders 
 
UNDP Syria 
 

RFQ -21-21  
 
 

 
UNDP Syria Procurement Unit received question regarding the above subject. This question is 
documented below with respective answers. 

ي أقيمت بتاري    خ بناء على  
 وبعد أخذ الموافقة من الجهة المستفيدة 2022- 5-16الزيارة الميدانية الثانية الت 

: تم التعديل   التالي
Question 1:   

ي والخامس
 هل من الممكن تغيير أمراس النحاس بأمراس من الالمنيوم وتحديد الكميات والأطوال الخاصة بالبند الثان 

 ؟ والسادس

Is it possible to change copper bare with aluminum bare and determine the quantities and 

lengths of the second, fifth and sixth items? 

     

Answer 1:. 

متر  3150قدره  وبطولملم  25ملم بمرس ألمنيوم مقطع   16استبدال مرس النحاس مقطع   يمكنبخصوص البند الثاني 

 للوصل بين الاعمدة.  وذلك كغ  220.5إجمالي   وبوزن

  وبوزنمتر  400  وبطولملم  50ملم بمرس ألمنيوم مقطع   25يتم استبدال مرس الألمنيوم مقطع   الخامسبخصوص البند  

 كغ للوصل بين شبكة الإنارة مع اللوحات الكهربائية.  56إجمالي  

  25 وقطر ملم  250استبدال وتد التأريض المصنوع من النحاس بوتد تأريض من الألمنيوم بطول   السادس يتمبخصوص البند  

 ملم.  

                

 

 



Regarding item 2, the 16mm section copper bare can be  replaced by a 25 mm aluminum bear 

with a length of 3,150 meters and a total weight of 220.5 kg to connect between the lighting 

poles. 

For the fifth item, the 25 mm section aluminum bare can be replaced by a 50 mm, 400-meter-

long aluminum bear with a total weight of 56 kg to connect the lighting network with the 

electric panels. 

For item 6, the copper grounding stake can be replaced by a 250 mm aluminum grounding stake  

and a diameter of 25 mm. 

Question 2 

 على من مسؤولية رفع الامراس الكهربائية المتدلية؟

Who is the responsible for lifting the hanging electrical cables? 

Answer 2 

 يقوم المتعهد برفع الامراس المتدلية بأشراف مجلس المدينة وطوارئ الكهرباء  

The awarded bidder must lift the hanging electric cable in the presence of specialist 

from the municipality and electricity emergency department. 

 

All other terms and conditions remain unchanged 
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